
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. III.  – 

(Zapotôčky – Nové mesto) 

zo dňa 05.06.2025 

Začiatok zasadnutia:  17:00 

Ukončenie zasadnutia:  18:00 

 

Prítomní členovia: 

Ing. Branislav Bucák, MDDR. Veronika Drábiková, Mgr. Branislav Gigac,  Mgr Libor 

Mokrý,    

 

Neprítomní členovia: 

MVDr. Juraj Leporis,  Mgr. Dominika Vážna 

 

Ostatní prítomní:  

Mgr. Ivan Jahodník, zástupca náčelníka MsP pre legislatívu, p. Tatiana O., Ul. Jégého 

857/7  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne 

4. Záver 

 

K bodu 1) 

 

Predseda VVO č. III. Mgr. Libor Mokrý otvoril zasadnutie, na ktorom privítal 

prítomných a poďakoval za účasť predovšetkým  MDDr. Drábikovej, ktorá sa aj 

s ohľadom na materské a rodičovské povinnosti dostavila na rokovanie VVO, aby tak 

zabezpečila jeho uznášaniaschopnosť. 

 

K bodu 2) 

 

1) Žiadosť – Volejbalový klub žien Prievidza, Ul. Rovná 506/5, 971 01 Prievidza 

(štatutárny zástupca Ing. Štefan Mrázik) o nájom nehnuteľnosti vo vlastníctve 

mesta Prievidza na Ul. P. J. Šafárika, časť parcely 5036/7 s výmerou 638 m2 – 

antukové ihrisko v areáli bývalej ZŠ Šafárika  na realizáciu športovej činnosti 

volejbalového klubu.. 

Stanovisko hlavnej architektky mesta k žiadosti nebolo doručené. 
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Stanovisko VVO: 

Keďže žiadosť Volejbalového klubu žien Prievidza je každoročne predkladaná na 

schválenie, členovia výboru VO odporúčajú žiadosť schváliť.  . 

 

Hlasovanie: za: 4 / proti: 0 / zdržal sa: 0 

 

2) Žiadosť – Prievidzské tepelné hospodárstvo, a.s., Priemyselná 82, 971 01 

Prievidza (predseda predstavenstva Ing. Rastislav Januščák) o zriadenie vecného 

bremena na nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza v k.ú. Prievidza, Ul. 

Urbánkova, parc. č. 5036/1 o výmere 50993 m2 za účelom uloženia podzemných 

rozvodov tepla na časti pozemku a strpieť vstup na tento pozemok 

v ktoromkoľvek čase za účelom prevádzkovania a vykonávania údržby a opráv 

týchto rozvodov v rozsahu vecného bremena spolu s ochranným pásmom 

tepelného rozvodu 90 m2 podľa zamerania geometrickým plánom č. 66/2025 zo 

dňa 09. 05. 2025 vyhotoveným firmou GEOmark, s.r.o., Prievidza. 

     Stanovisko hlavnej architektky mesta k materiálu: 

     HAM odporúča žiadosť schváliť s dodržaním požiadavky oddelenia výstavby na 

     zachovanie hĺbky uloženia v celej trase nových teplovodných vedení, ako aj 

     dodržania najmenšieho krytia nových rozvodov 1,0 m v celej trase a pri dodržaní 

     ďalších technických požiadaviek, ktoré vyplynú z rozkopávkového povolenia.. 

Stanovisko VVO: 

Členovia VVO odporúčajú žiadosť schváliť s dodržaním požiadaviek tak, ako ich 

uviedla HAM.. 

 

Hlasovanie: za: 4 / proti: 0 / zdržal sa: 0 

 

3) Žiadosť – Soňa Žambokrétyová A-sport, Olympionikov 1, 971 01 Prievidza 

o nájom nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Prievidza v k.ú. Prievidza, Ul. 

Olympionikov 1, parc. č. 3978/27 o výmere 62 m2,. Na celej parcele o výmere 118 

m2  je už cca 20 rokov vybudovaná príjazdová komunikácia – ako jediná 

prístupová cesta k polyfunkčnému objektu A-sport,  pričom časť pozemku pod 

cestou je vo vlastníctve PSBÚ Bojnice a časť je vo vlastníctve mesta Prievidza. 

Žiadateľka žiada o prenájom časti pozemku z celej parcely 3978/27.  

Stanovisko hlavnej architektky mesta: 

HAM odporúča schváliť nájom časti parcely CKN 3978/27 iba pod telesom cesty 

s podmienkou udelenia súhlasu žiadateľky k užívaniu spevnenej plochy na 

prejazd a prechod motorovými vozidlami k parcele CKN 3978/26 v prospech 

mesta Prievidza, nakoľko mesto môže zvyšnú časť parcely CKN 3978/27 a časť 

parcely 3978/26, ktoré sú v súčasnosti vyštrkované, využívať na parkovanie pre 
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potreby návštevníkov priľahlých športovísk – najmä športovej haly, keďže 

v prípade nárazových športových podujatí je problém s dostatočným počtom 

miest na parkovanie. Zároveň bude nutné preveriť osadené dopravné značenie 

na predmetných parcelách.  

 

Členovia VVO odporúčajú žiadosť schváliť s dodržaním požiadaviek tak, ako ich 

uviedla HAM.. 

 

Hlasovanie: za: 4 / proti: 0 / zdržal sa: 0 

 

K bodu 3) 

 

Pani Tatiana O., obyvateľka Ul. Jégého požiadala členov výboru VO o súhlas na 

osadenie 2 ks lavičiek d vnútrobloku na Jégého ul., kde trávia čas rodičia s malými 

deťmi. 

 

Členovia VVO odporúčajú lavičky osadiť po doložení súhlasu obyvateľov 2 – 3 

vchodov bytového domu, v blízkosti ktorého majú byť lavičky osadené.  

 

Mgr. Gigac – predložil niekoľko požiadaviek: 

• v súvislosti s množiacimi s prípadmi zvýšeného pohybu bezprístrešných 

obyvateľov, resp. skupín obyvateľov pod vplyvom alkoholu či iných 

návykových látok po sídlisku Zapotôčky a Nové mesto, ktorí znečisťujú 

verejné priestranstvá a znepríjemňujú tak život ostatným obyvateľom, požiadal 

prítomného zástupcu mestskej polície o zvýšený záujem pri riešení tejto 

problematiky zo strany MsP  a vyzval MsP na súčinnosť aj s terénnou 

sociálnou službou, štátnou políciou, prípadne inými inštitúciami, ktoré do tohto 

procesu môžu vstúpiť.  

• Riešiť prepadnutý železničný prejazd na Nedožerskej ceste – vyvolať 

komunikáciu mesta so ŽSR Slovensko za účelom riešenia tejto požiadavky.  

• Riešiť diery na parkovisku J. Fándlyho – požiadavka na TSMPD. 

• Požiadavka na opílenie vzrastlých a vykrivených stromov na Ul. Šafárika/J. 

Palárika na mieste bývalého novinového stánku, kde vzrastlá zeleň môže 

hlavne v prípade silného vetra či iných poveternostných podmienok spôsobiť 

škody na majetku a životoch obyvateľov sídliska.  

PhDr. Vojtášová – informovala o plánovanom osadení turistických máp na 

informačné tabule, ktoré sú osadené na štyroch odpočívadlách pozdĺž cyklistického 

chodníka od Ul. Urbánkova až po mestský park v Prievidzi a o potrebe zabezpečiť 
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pred samotnou realizáciou nových polepov vyčistenie týchto tabúľ a ich revitalizáciu 

zo strany TSMPD. 

 

K bodu 4) 

 

Predseda výboru VO č. III. Mgr. Libor Mokrý sa prítomným poďakoval za účasť 

a spoluprácu  a zasadnutie VVO č. III. ukončil. 

 

 

 

 

 

                                                                

 

                                                                                                 Mgr. Libor Mokrý  

                  predseda VVO č. III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: PhDr. Ivona Vojtášová - zapisovateľka VVO č. III. 


